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Els quatre alcaldes tornaran a reunir-se la primavera de l’any que ve per analitzar les opcions

Nadal promet fixar una alternativa 
per a la C-17 al Congost en dos anys
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Aquest diumenge hi havia un elevat volum de trànsit a la C-17, a Figaró

Aiguafreda / Figaró

J. Masnou/F. Polo

El conseller de Política Ter-
ritorial i Obres Públiques, 
Joaquim Nadal, es va com-
prometre a tenir fet l’estudi 
informatiu per determinar 
una alternativa a l’actual 
traçat de la carretera C-
17 a la vall del Congost el 
desembre de 2009. Els alcal-
des d’Aiguafreda, Figaró, 
Tagamanent i Sant Martí 
de Centelles (Osona) es 
van reunir aquest dimarts a 
Barcelona amb el conseller 
Nadal, el secretari per a la 
Mobilitat, Manel Nadal, i el 
girector general de Carrete-
res, Jordi Follia.

Segons ha explicat l’alcal-
de de Figaró, Manel Garcia 
(CAF), els quatre alcaldes 
es tornaran a reunir amb els 
responsables del PTOP, a la 
primavera, “per analitzar 
ja les propostes tècniques 
de possibles variants” que 
es desenvolupin des de la 
mateixa conselleria. En tots 
els casos, però, Garcia con-
sidera que les alternatives 
passen “per la construcció 
de túnels a la banda de Ber-
tí”. “Està clar que parlem de 
túnels i que Figaró recupera-
rà el riu”, afegeix. L’alcalde 
de Sant Martí, Josep Antoni 
Grau (ISM), recorda que, a 
banda de la variant per la 
zona del Congost, el PTOP 
valora l’opció d’una autovia 
per Sant Feliu i Moià (el 
Bages). L’autovia dels cingles 
–de Sant Feliu a Centelles– ja 
va ser descartada pel PTOP.

A partir d’aquí, s’elabo-
rarà l’estudi informatiu 
per enllestir-lo a finals del 
2009. Després, es posarà a 
exposició pública i es farà 
l’estudi d’impacte ambiental. 

tir amb la sensació que ens 
tindran en compte”, afirma 
l’alcalde d’Aiguafreda, Jordi 
Sambola (ICV). L’alcalde de 
Tagamanent, Jordi Morera 
(ERC), considera que la reu-
nió “va anar  molt bé”. “És 

una fita interessant”, afegeix. 
“Es van mostrar receptius”, 
diu Garcia, que recorda que 
“ara és qüestió de constància 
i d’anar insistint tots junts”. 
“Que anem els quatre pobles 
plegats és una garantia”, 
considera. En la trobada, el 
conseller Nadal també va 
constatar que tira endavant 
l’obra de millora dels carrils 
d’acceleració per entrar i 
sortir del municipi. “Quedarà 
un impacte visual conside-
rable, però l’orografia no és 
senzilla”, diu Grau.

Els alcaldes del Congost 
també van expressar a 
Nadal el seu neguit perquè 
el desdoblament de la línia 
del Nord es desenvolupi 
més tard entre la Garriga 
i Sant Martí de Centelles. 
El conseller els va recordar 
que aquesta obra depèn del 
Ministeri de Foment i que 
el PTOP no hi participa. 
Els alcaldes van ressaltar la 
necessitat de lligar els dos 
projectes. “Però no consi-
deren que s’hagi de fer”, 
explica Garcia. L’alcalde 
d’Aiguafreda lamenta que el 
Govern doni prioritat a les 
propostes de carreteres que 
a les del ferrocarril. “És dece-
bedor el poc que creuen en 
els trens”, assenyala.

El propòsit és que a finals 
del 2010 hi hagi el projecte 
executiu redactat. “Després 
caldrà esperar que hi hagi 
disponibilitat pressupostària 
per licitar les obres”, apunta 
Garcia. Per tot plegat, l’al-
calde de Figaró afirma que 
“s’han guanyat deu anys”, ja 

que el Pla d’Infraestructures 
del Transport de Catalunya 
preveia desenvolupar una 
alternativa al traçat d’aques-
ta carretera pel Congost 
entre els anys 2016 i 2026.

La satisfacció és general 
entre tots els alcaldes de la 
vall del Congost. “Vam sor-

El desembre de 
2010 ha d’estar 
fet el projecte per 
desdoblar la  C-17

El govern de Sant 
Celoni no accepta 
l’increment 
d’impostos 
proposat pel PSC

Sant Celoni

Sara González

L’alcalde de Sant Celoni, 
Francesc Deulofeu (CiU), ha 
anunciat que no acceptaran 
l’increment dels impostos i 
les taxes segons l’IPC intera-
nual proposat pel PSC, princi-
pal grup de l’oposició. Deulo-
feu ha explicat que tampoc es 
farà una modificació a la bai-
xa de la taxa d’escombraries, 
en un 4,5% com van proposar 
els socialistes en el ple. 

L’alcalde ha avançat que 
els impostos i les taxes per 
a l’any vinent no pujaran un 
4,1%, perquè és una xifra que 
està per sobre de l’augment 
que en un principi s’havia  
aprovat, que era d’un 3%.  Pel 
que fa a la proposta del PSC 
de modificar la taxa d’escom-
braries, l’equip de govern, 
amb el suport de la CUP, 
considera que el cost real del 
servei ha de repercutir ínte-
grament sobre els ciutadans 
per conscienciar-los. 

L’increment aprovat serà 
d’un 7,75%, en lloc del 4,5% 
que proposava el PSC. “Entre 
els anys 2004 i 2005, la taxa 
d’escombraries va augmentar 
un 30%, sense incremen-
tar-ne les bonificacions”, va 
recordar Deulofeu. 

L’alcalde també va aclarir 
que la diferència entre fer 
un increment d’un 4,5% o 
un 7,75% representa per al 
ciutadà, a la pràctica, només 
tres euros més en el rebut 
de les escombraries. Deulo-
feu també va explicar que el 
govern aposta per una políti-
ca de sostenibilitat i que ha 
incrementat entre un 30% 
i un 50% les bonificacions 
d’aquesta taxa. La utilització 
de la deixalleria està bonifi-
cada.


